



Dennis•Coaching

English•IT•Business

Data Privacy Policy of DennisCoaching.com

This document is created on 25th August 2023.

Last Updated: 25th August 2023.

Introduction

Welcome to DennisCoaching.com, a website and coaching platform operated by Dennis ("we", "us", "our", "the Teacher"). We are committed to respecting your privacy. This Data Privacy Policy outlines how we collect, use, and safeguard your personal data. By using our Services, you consent to the data practices described in this Policy.

Data Collection and Use

1. **What We Collect:** We may collect various types of personal data, including, but not limited to, names, email addresses, and other contact information.
2. **How We Use Your Data:** Your data will primarily be used for scheduling, lesson delivery, and other services you engage with on our platform.

Data Storage and Security

1. **Data Retention:** All personal data sent by the Student to us will be retained for a maximum of one year. After this period, we will permanently erase all the Student's personal information.
2. **Storage Locations:** The data will be stored on a dedicated solid-state drive ("SSD") on the Teacher's computer and within Google Email Workspace only.
3. **Data Security:** While we strive to protect your personal data, we cannot guarantee its absolute security. However, we employ various security protocols to safeguard against unauthorized access or disclosure.

Data Sharing and Disclosure

1. **Non-disclosure:** All data shared by the Student will be solely kept by us. We will not share any of the Student's personal information with third parties without the explicit consent of the Student.

Intellectual Property

1. **Copyright:** All teaching materials are copyrighted to Dennis alone. Students are strictly prohibited from sharing, disseminating, or uploading these study materials online. Failure to comply will result in legal action.

Rights and Choices

1. **Access and Correction:** You have the right to access and correct your personal information at any time.

2. **Withdrawal of Consent:** You can withdraw your consent to this Privacy Policy by discontinuing the use of our Services.

Changes to This Policy

We reserve the right to revise this Data Privacy Policy at any time. Changes will be posted on this page and are effective immediately upon posting.

Contact

For any queries or clarifications regarding this Data Privacy Policy, you may contact us through the provided methods on our website.

By using our Services, you acknowledge that you have read and understood this Data Privacy Policy and agree to be bound by it.

Thank you for entrusting DennisCoaching.com with your educational needs. We are committed to safeguarding your privacy.



Dennis•Coaching
English•IT•Business

DennisCoaching.com 的資料私隱政策

此文件於 2023 年 8 月 25 日創建。

最後更新：2023 年 8 月 25 日。

簡介

歡迎訪問 DennisCoaching.com，一個由 Dennis ("我們"，"我們的"，"教師") 運營的網站和教練平台。我們致力於尊重您的私隱。此資料私隱政策概述了我們如何收集、使用和保護您的個人資料。使用我們的服務即表示您同意此政策中描述的資料做法。

資料收集和使用

1. 我們所收集的：我們可能會收集各種類型的個人資料，包括但不限於名稱、電子郵件地址和其他聯繫資料。
2. 我們如何使用您的資料：您的資料主要用於課程排期、課程交付和您在我們平台上參與的其他服務。

資料存儲和安全

1. 資料保留：學生發送給我們的所有個人資料將最多保留一年。此後，我們將永久刪除所有學生的個人資訊。
2. 存儲位置：資料將僅存儲在教師電腦上的專用 SSD 和 Google Email Workspace 中。
3. 資料安全：雖然我們努力保護您的個人資料，但我們不能保證其絕對的安全性。但是，我們採用各種安全協議以防止未經授權的訪問或披露。

資料共享和披露

1. 不披露：學生分享的所有資料將僅由我們保留。除非得到學生的明確同意，否則我們不會將學生的任何個人資料與第三方共享。

知識產權

1. 版權：所有教學材料僅屬於 Dennis。嚴禁學生共享、散播或在線上上傳這些學習材料。未能遵守將導致法律訴訟。

權利和選擇

1. 存取和更正：您隨時有權訪問和更正您的個人資料。
2. 撤回同意：您可以通過停止使用我們的服務來撤回對此私隱政策的同意。

政策更改

我們保留隨時修改此資料私隱政策的權利。變更將發布在此頁面上，並在發布後立即生效。

聯繫方式

如有關於此資料私隱政策的任何疑問或澄清，您可以通過我們網站上提供的方法與我們聯繫。

使用我們的服務即表示您已閱讀並理解此資料私隱政策，並同意受其約束。

感謝您信賴 DennisCoaching.com 來滿足您的教育需求。我們致力於保護您的私隱。